



# SABB Green Deposit

SABB's Green Deposit allows customers to safely deposit their money towards green financing initiatives, with their funds generating competitive returns for short to medium term investment.

The target sustainability themes that customer funds may support include renewable energy, clean transportation, sustainable water management, and climate change adaptation.

SABB Green Deposits are matched against qualifying, Shariah compliant lending for approved ESG purposes with any credit risk being held by the bank. Any funds that are unable to be contributed are held by SABB awaiting allocation to a future ESG eligible purpose.

#### Summary - 4Q 2022:

In the period 1 October – 31 December 2022, SABB ensured full allocation of all deposited customer money against accredited ESG purposes.

In the fourth quarter of 2022, the focus areas remain on financing renewable energy projects, in support of the ambitions of Saudi Arabia to diversify its electricity generation sources, receiving a greater share from renewable sources.

At no time were there any customer funds that were unallocated.

# حساب ساب الودائع الخضراء

حســـاب الودائع الخضراء من ساب هو حساب اســـتثمار مبتكر متوافق مع أحكام الشريعة الإسلامية يتيح الفرصة لتحقيق أهداف الاستدامة الشخصية الخاصة بك من خلال اســـتثمار أموالك لدعم تمويل المشـــاريع الصديقـــة للبيئة في المملكة العربية السعودية ، مع عوائد مجزية على المدى القصير إلى المتوسط.

تشمل موضوعات الاســتدامة المستهدفة لدعم أموال العملاء في الطاقة المتحــدة، والنقــل النظيــف، والإدارة المســتدامة للميــاه، والتكيــف مــع تغيرالمناخ.

تتم مطابقة حســـاب ســـاب الودائع الخضراء مع التمويل المؤهل والمتوافق مع أحكام الشــريعة الإســـلامية لأغراض الحوكمــة البيئية والإجتماعية والمؤسســية المعتمـــدة مــع وجود أي مخاطــر ائتمانية يحتفـــظ بها البنك. أي أمـــوال لا يمكن استثمارها سيحتفظ بها بنك ساب لانتظار تخصيصها لغرض مؤهل في المستقبل البيئى والإجتماعى والحوكمة.

### ملخص – الربع الأخير من عام 2022:

فــي الفتــرة من 1 أكتوبر إلى 31 ديســمبر 2022 ، ضمن "ســاب" التخصيص الكامل لجميع أموال العملاء المودعة مقابل أغراض بيئية واجتماعية وحوكمة معتمدة.

و اســـتمر التركيــز فــي الربــع الرابع من عــام 2022 على دعم تمويــل الطاقة المربــاء فــي المملكــة العربية السعودية مع حصة أكبر من مصادر متجددة.

وفى أي حال من الأحوال لن تكون أموال العملاء غير مخصصة.

#### Portfolio Composition at 31 December 2022:

Sector	Allocation
Renewable Energy	100%
Clean Transportation	0%
Sustainable Water Management	0%
Climate Change Adaptation	0%
Other Approved ESG Sectors	0%
Awaiting Allocation	0%
Total	100%

## مكونات المحفظة في 31 ديسمبر 2022:

نسبة التخصيص	القطاع
100%	الطاقة المتجددة
0%	النقل النظيف
0%	الإدارة المستدامة للمياه
0%	التكيف مع تغير المناخ
0%	القطاعات البيئية والإجتماعية وحوكمة الشركات الأخرى المعتمدة
0%	في انتظار التخصيص
100%	المجموع